
Referat fra bestyrelsesmøde den 9. november 2022 

Tilstede var Lotte, Katja, Linda Pia.  

 

Hegn: 

Servicecenteret sætter 2 hegn mere op. Derefter kommer der et firma og sætter resten op. 

Legeplads: 

Byggetilladelsen til legepladsen er blevet godkendt. Forventet opstart i uge 48 

Altaner: 

Der skal en byggerådgiver på altanerne, da det kræver et større indgreb i altankonstruktionen. 

Byggerådgiveren er gået i gang.  

Parkeringspladsen: 

Parkeringspladsen er planlagt til at skulle starte op i uge 1 i 2023. i den periode ophæves 

parkeringsreglerne. Nærmer info kommer. 

Opslagstavler: 

Opslagstavlerne er blevet hængt op. det frabedes at man ødelægger dem.  

Fællesopslagstavle er hængt op ved fælleshuset. Hvis man har noget man gerne vil have hængt op. skal 

man lægge det i bestyrelsens postkasse, så hænger bestyrelsen det op. postkassen bliver tømt hverdag.  

Referaterne fra bestyrelsesmøderne bliver fremadrettet lagt ind på hjemmesiden domea.dk og en kopi sat 

på fællesopslagstavlen.  

Navn på dørtelefonerne: 

Vi vil gerne sætte navn på dørtelefonerne. Hvis det ikke ønskes, bedes det meddeles til bestyrelsen via 

postkassen. Navne bliver sat op i staren af det nye år. så svar bedes være klart den 15. december. Det 

samme er gældende hvis du vil have andet end dit efternavn. Læg en seddel i bestyrelsespostkassen.   

 

Åben bestyrelse 1 december fra kl. 17:30 til 18:30 i fælleshuset. I er meget velkommende hvis I har 

noget, også hvis i bare gerne vil hilse på. 

Taylan har valgt at forlade bestyrelsen. Men vi 4 andre forsætter fremadrettet. 

Der er blevet valgt ny næstformand og repræsentantskabs medlem. Katja.  

Næste bestyrelsesmøde er den 15. december  

Husk at der i husordenen står at hunde skal være i snor!  


